
PROTOKÓŁ  

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO MIESZKAŃCÓW SOŁECTWA BOŻENKOWO 

9 lutego 2015 r.  Świetlica w Bożenkowie. 
 

     Zebranie zwołał Wójt Gminy Osielsko w związku z upływem kadencji sołtysa i rady 

sołeckiej, na podstawie § 22 ust.1 Statutu Sołectwa Bożenkowo. 

Zebranie zwołano na dzień 9 lutego 2015r. o godz. 17
00

 w Świetlicy w Bożenkowie. 
 

     Zebranie odbyło się w I terminie. Była wymagana frekwencja 1/10 uprawnionych do 

głosowania mieszkańców.  

Zebranie otworzyła pani Justyna Magiera, dotychczasowy Sołtys, witając mieszkańców  

i przybyłych gości.  

W zebraniu uczestniczyli: 

Mieszkańcy – wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, 

Wójt Gminy – Wojciech Sypniewski, 

Przewodniczący Rady Gminy – Benedykt Leszczyński, 

Sekretarz Gminy – Maria Domańska, 

Dyrektor GZK – Leszek Dziamski, 

Kier Ref. Org. UG – Justyna Ściesińska. 
 

Wybór przewodniczącego zebrania wyborczego 

Zgodnie z § 23 ust.1 Statutu Sołectwa mieszkańcy dokonali wyboru przewodniczącego 

zebrania wyborczego. Wybrano pana Benedykt Leszczyński, Przewodniczący Rady Gminy. 

Pan Leszczyński podziękował za wybór. Przyjęto porządek obrad (nie zgłoszono żadnych 

zmian). Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej 

Pani Sołtys przedstawiła mieszkańcom sprawozdanie z działalności za minioną kadencję.   

Do sprawozdania sołtysa nie wniesiono żadnych zapytań. 

Wybór komisji skrutacyjnej 

Przewodniczący obrad, pan Leszczyński przedstawił mieszkańcom zasady przeprowadzenia 

wyborów sołtysa i rady sołeckiej. Przystąpiono do wyboru komisji skrutacyjnej. Do komisji 

zgłoszono następujących kandydatów: 

- Justyna Magiera,  

- Ewa Kraska, 

- Sylwia Dziarnowska 

- Katarzyna Bezpalko. 

Przegłosowano jednogłośnie zamknięcie listy kandydatów. 

Skład komisji skrutacyjnej mieszkańcy przyjęli jednogłośnie. Komisja wybrała spośród siebie 

przewodniczącą, panią Katarzynę Bezpalko. 

Wybory sołtysa 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów na sołtysa.  

Pani Mariola Grygorewicz zgłosiła kandydaturę pani Marii Wędzińskiej, która wyraziła zgodę 

na kandydowanie.   

Pani Nadolska zgłosiła kandydaturę pana Krzysztofa Lisowskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Pani Magiera zgłosiła kandydaturę pani Ratusznej Iwony, która nie wyraziła zgody na 

kandydowanie. Zgody na kandydowanie nie wyraził również zgłoszony z Sali pan Roszak. 

Wobec braku innych kandydatów, przegłosowano jednogłośnie zamknięcie listy kandydatów 

na sołtysa. 



Komisja skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart wyborczych do tajnego głosowania. 

Tajne głosowanie wynika z art.  36 ustawy o samorządzie gminnym.  

W momencie przystępowania do głosowania na liście obecności było wpisanych 60 

mieszkańców, a głosowało 59. 

Mieszkańcy oddawali głosy do urny na sali obrad. 

Po zakończeniu głosowania komisja skrutacyjna przystąpiła do obliczania głosów i ustalenia 

wyników wyborów. Po zakończeniu prac i sporządzeniu protokołu, przewodnicząca komisji, 

pani Bezpalko ogłosiła wyniki. 

Sołtysem została wybrana pani Maria Wędzińska uzyskując 31 głosów „za”. Protokół 

komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego tajnego głosowania na sołtysa stanowi załącznik do 

protokołu. 
 

Wybory członków Rady Sołeckiej 

Przewodniczący obrad przedstawił następnie, iż zgodnie z § 14 ust.1 Statutu, w skład rady 

sołeckiej może wchodzić do 5 osób i należy zdecydować, jaka ma być liczebność rady 

sołeckiej.  

Po krótkiej dyskusji przegłosowano, że skład rady sołeckiej ma wynosić 4 osoby. 

Zgłoszono następujących kandydatów do rady sołeckiej: 

1) Krystyna Hinz, 

2) Jolanta Alichniewicz, 

3) Dariusz Dziarnowski, 

4) Paweł Roszak, 

5) Krzysztof Lisowski. 

Ww. mieszkańcy wyrazili zgodę na kandydowanie. 

     Mieszkańcy przegłosowali zamknięcie listy kandydatów i komisja skrutacyjna przystąpiła 

do przygotowania kart wyborczych do tajnego głosowania. Tajne głosowanie wynika z art.  

36 ustawy o samorządzie gminnym.  

 

W momencie przystępowania do głosowania na liście obecności było wpisanych 60 

mieszkańców, a głosowało 55. 

Mieszkańcy oddawali głosy do urny na sali obrad. 

Po zakończeniu głosowania komisja skrutacyjna przystąpiła do obliczania głosów i ustalenia 

wyników wyborów. Po zakończeniu prac i sporządzeniu protokołu, przewodnicząca komisji, 

pani Bezpalko ogłosiła wyniki. 

Na członków rady sołeckiej zostali wybrani: 

1) Krystyna Hinz – 38 głosów, 

2) Jolanta Alichniewicz – 39  głosów, 

3) Dariusz Dziarnowski – 33 głosy, 

4) Paweł Roszak – 40 – głosów. 

Protokół komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego tajnego głosowania wyboru rady sołeckiej 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Sprawy bieżące, wnioski i zapytania  

Mieszkańcy zadawali pytania wójtowi podczas prac komisji skrutacyjnej.  

Wójt pokrótce omówił, jakie zadania będą realizowane w Bożenkowie. Ponadto zaapelował o 

przyłączanie się do sieci wodociągowej. 

 Zapytano, kiedy będzie realizowana kanalizacja w Bożenkowie. 



Wójt odpowiedział, że wycofał się z uzgodnień właściciel gruntu, na którym miała być 

usytuowana przepompownia ścieków. Obecnie rozpoczął rozmowy z Lasami Państwowymi w 

tej sprawie. Wójt zwrócił uwagę, że kanalizacja tłoczna byłaby zbyt droga dla mieszkańców. 

 Zgłoszono problem szybkości reakcji i jakości w zakresie odśnieżania dróg. Brak 

skuteczności sypania mieszanką z solą. Np. nie była odśnieżona droga na Nowy 

Mostek. 

Wójt pokrótce wyjaśnił zasady zimowego utrzymania dróg (że bierze się pod uwagę status 

drogi) oraz poinformował, że nasze pojazdy odśnieżające są wyposażone w GPS i można 

wobec tego sprawdzić, w jakim miejscu i o której godzinie ten sprzęt pracował. Co do 

posypywania piaskiem z solą Wójt wyjaśnił, że w tym względzie muszą być stosowane 

proporcje zgodnie z przepisami prawa.  Ponadto wyjaśnił, ze posypywanie mieszanką  

z solą niekorzystnie wpływa na nawierzchnię z kostki brukowej.   

 Pani M. Osak zadała pytanie, czy będzie lepsze zabezpieczenie na mostku, gdyż był 

tam ostatnio wypadek, a przecież tamtędy jeździ także autobus szkolny. 

Wójt odpowiedział, że barierki były zapewne wycięte przez zbieraczy złomu. Co do jakości 

utrzymania drogi zwrócił uwagę, że codziennie osobiście tamtędy jeździ i jego zdaniem ten 

odcinek jest dobrze utrzymywany. Zapytał, czy była wezwana Policja. Poinformował  

mieszkańców, iż w razie kolizji powinni wzywać Policję, gdyż nasze drogi są ubezpieczone. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji, Wójt i Przewodniczący Rady Gminy jeszcze raz podziękowali za 

pracę ustępującej pani sołtys Justynie Magiera oraz złożyli gratulacje nowemu sołtysowi, pani 

Marii Wędzińskiej oraz członkom rady sołeckiej życząc dobrej i owocnej pracy na rzecz 

sołectwa.  
 

Po wyczerpaniu dyskusji zebranie zakończono. Wójt i Przewodniczący Rady Gminy 

podziękowali mieszkańcom za udział w zebraniu. 

 

 

Protokół sporządziła 

 

 

 

 

 

Przewodniczący obrad                                                             

…………………………. 

 


